
ZÁPISNICA 

zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Jablonove, konaného dňa 

6.3.2019 

Bod č. 1 Otvorenie rokovania OZ 

Zasadnutie otvoril a prítomných uvítal starosta obce Jozef Molčan. 

Prítomní podľa prezenčnej listiny: Jozef Molčan 

         Ing. Tomáš Nič 

             Jozef Matvej 

             Pavol Bilek 

             Ing. Štefan Kovaľan 

             Ing. Dušan Glevický 

                        Mgr. Eliška Kožušková 

             Ing. Mária Šariská 

 

Ďalej bolí prítomní: -     Mgr. Adriana Múdra 

- Emília Slezáková 

 

Starosta konštatoval, že počet prítomných je 7 a OZ je uznášania schopné. 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice____________________________ 

Starosta určuje: a) zapisovateľa: Ing. Alenu Sýkorovú 

    b) overovateľov zápisnice: Mgr. Eliška Kožušková 

                                                                      Jozef Matvej 

  

Kto je za?7                            Kto je proti? 0                            Kto sa zdržal hlasovania? 0 

                

Bod č. 3 Voľba návrhovej komisie 

OZ: zriaďuje návrhovú komisiu: - Ing. Dušan Glevický 

                                                     - Ing. Tomáš Nič 

           

Kto je za? 7                                 Kto je proti? 0                         Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č.4 Schválenie programu 

Starosta obce prečítal návrh programu 4. zasadnutia OZ. Všetci prítomní poslanci súhlasili s 

navrhovaným programom v tomto znení:  



1. Otvorenie rokovania OZ 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu 

5. Schválenie príspevku na vydanie knihy „ Z dejín okolia Spišského hradu“. 

6. Schválenie programu odpadového hospodárstva 

7. Schválenie rozpočtu na rok 2019 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

Kto je za?   7                               Kto je proti?    0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č.5 Schválenie príspevku na vydanie knihy „ Z dejín okolia Spišského hradu“ 

Starosta predniesol požiadavku od vydavateľa knihy na sponzorský príspevok k vydaniu knihy. 

Oboznámil poslancov, že predošlý starosta prisľúbil príspevok na vydanie knihy (zmienka 

o sponzorovaní zakotvená v knihe) v neurčitej výške. Poslanci navrhli zakúpiť knihy, ktoré 

budú odovzdané pri rôznych akciách obce v počte 16 ks za ponúknutú cenu 12,50 €/ks. 

 

Kto je za? 7                           Kto je proti? 0                           Kto sa zdržal hlasovania?   

 

 

Bod č. 6 Schválenie programu odpadového hospodárstva 

Starosta dal poslancom k nahliadnutiu vypracovaný program odpadového hospodárstva obce 

na roky 2016-2020, ktorý vypracoval na základe objednávky predošlého vedenia obce pán 

RNDr. Radomír Babiak, PhD. Následne nato bol program prekonzultovaný a odsúhlasený na 

obvodnom úrade životného prostredia v Levoči. 

 

 

Kto je za? 7                                Kto je proti?   0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č.7 Schválenie rozpočtu obce na rok 2019 

Starosta obce oboznámil poslancov, že od dňa 15.2.2019 bol zverejnený na úradnej tabuli a na 

webovom sídle obce návrh rozpočtu na rok 2019 ( bola dodržaná zákonom stanovená lehota 

zverejnenia). Starosta následne analyzoval každú položku z rozpočtu v príjmoch. Poznámka pri 

prenájme budov, kultúrneho domu a zasadačka, kde starosta rozprával o nízkych príjmoch 

z prenájmu oproti predpokladaným výdavkom (vytiahnutie septiku po každej akcii, odvoz 



a vyčistenie obrusov, elektrická energia a pod.). Starosta pripomienkoval, že do rozpočtu nie sú 

zahrnuté žiadosti o dotáciu, ktoré boli zaslané jednotlivým rezortom. Do rozpočtu budú 

zapracované v prípade schválenia. 

Základná škola má vlastné príjmy od štátu, ktoré iba prechádzajú cez zriaďovateľa (obec), to 

znamená, že koľko majú schválené, toľko im prepošle obec. Ďalej pani riaditeľka ZŠ vysvetlila 

navrhnutý rozpočet na materskú školu, školskú jedáleň a školský klub, čo sa týka príjmov 

a výdavkov. Čo sa týka príjmovej stránky rozpočtu, všetci poslanci schválili. Čo sa týka 

výdavkov materskej školy, školskej jedálne a školského klubu starosta prečítal, koľko majú 

nárok zo zákona a koľko potrebujú, čo predložila pani riaditeľka. 

Pani riaditeľka predniesla potrebu opravy školy, ďalej konštatovala, že výška platov sa zvýšila, 

že prevádzka v jedálni je náročná a preto sa presunú peniaze ušetrené v školskom klube 

a materskej škole do školskej jedálne. Pani riaditeľka navrhla presun sumy 5539 € z položky 

ZŠ a MŠ vlastné príjmy (200) na položku Za stravné – réžia ŠJ (223003). 

Po dotazoch poslancov na pani riaditeľku ohľadne výdavkovej časti rozpočtu na MŠ, ŠJ a ŠKD 

bolo dohodnuté, že pani riaditeľka predloží na najbližšom zasadnutí OZ podrobný rozpočet.  

Poslanci OZ navrhli zvýšiť vo výdavkovej časti pre ľudovú hudbu JAS reprezentačné na 500 € 

a pre mužskú spevácku skupinu Korčaškare znížiť na 300 €. 

OZ presunulo schválenie rozpočtu na najbližšie zasadnutie OZ, ktoré sa uskutoční 15.03.2019. 

 

 

Kto je za?  7                              Kto je proti?  0                 Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

 

Bod č. 8 Rôzne 

Bod č. 8 bol presunutý na najbližšie zasadnutie OZ, avšak starosta v krátkosti informoval 

poslancov: 

a) Návrh na vytvorenie pracovných miest cez ÚPSVR 

b) Oboznámenie so žiadosťou  Prístavba k  ZŠ a MŠ v obci Jablonov 

c) Zlý stav komunálneho a separovaného odpadu v rómskej osade 

 

 

 

Kto je za?   7                              Kto je proti?    0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0  

 

 



Bod č. 9 Diskusia 

 

 

Bod č. 10 Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie. 

Zasadnutie bolo ukončené o 00:30 hod. 

 

 

 

 

        .......................................... 

                 starosta obce 

 

 

Overovatelia:                                                     ........................................ 

           

                                                     ........................................ 

 

 

 

V Jablonove, dňa 6.3. 2019 

 


